

<p>Referat af  <b>Menighedsrådsmøde</b>  Tirsdag, den 14. marts 2017</p> <p>Afholdes kl. 19.00 i Sortebrødreklosteret,  Klosterstræde 7, 4300 Holbæk.</p>	<p><b><u>Referat af femte møde i menighedsrådet i kirkeåret 2017.</u></b></p> <p>Ove Nygaard Madsen (fm), Allan Hvid Olsen (nfm), Flemming Christensen (kp), Vibeke Beierholm (ks), Søren Waage-Jensen (kv), Per Buttenschøn, Kristine Høffding, Vilmer Thorsen, Vita Fischer, Pia Traugott, Birgitte Steen, Jan Nielsen, Ole Grove-Rasmussen (suppleant), Jørgen Balling Engelsen (suppleant), Tina Skov Lerche (mrep), Hanne Mejlhede (kbf)</p> <p>Fraværende med afbud:  Bettina Nielsen, Kirsten Palmvang, Anne Kathrine Clausen (sp), Nana Schiøtt Hansen (sp), Michael Rosendal (sp)</p>
<p><b><u>Dagsorden</u></b>  B: Beslutningspunkter, O: Orienteringspunkter</p>	
<p><b><u>Pkt. 57 (B)</u></b>  Godkendelse af dagsorden.</p>	<p><b><u>Ad pkt. 57.</u></b></p>
<p><b><u>Pkt. 58 (B)</u></b>  Gennemgang og godkendelse af projektplan for sognehuset samt referater fra seneste møder i byggeudvalget.</p>	<p><b><u>Ad pkt. 58.</u></b></p> <p>Bilag 1 (opdelt i 6 underbilag) og Bilag 2.</p> <p>Vibeke Beierholm deltog ikke i behandling af punktet.</p> <p>De fremsendte tegninger og procesplan blev gennemgået af Lone Backs fra arkitekterne as.</p> <p>Menighedsrådet godkendte tegningerne som grundlag for myndighedsprojektet.</p>

	<p>Byggeudvalget bedes komme med en indstilling til navne til næste møde, således at der fremover anvendes konsistente navne i projektet.</p> <p>Der blev spurgt til etablering af byggeplads – det er hovedentreprenørens opgave at etablere og sikre de nødvendige tilladelser.</p> <p>Tegningsmaterialet opsættes i våbenhuset og Sortebrødreklosteret.</p>
<p><b><u>Pkt. 59 (B)</u></b></p> <p>Det foreslås, at der nedsættes arbejdsgrupper inklusive medarbejderrepræsentanter til at behandle følgende områder i relation til sognehuset:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Møbler og service</li> <li>• AV udstyr</li> <li>• Musikinstrumenter</li> <li>• Indretning af Kapellan-bolig og kloster</li> </ul>	<p><b><u>Ad pkt. 59.</u></b></p> <p>Følgende deltager fra menighedsrådet i udvalgene. Førstnævnte indkalder til møde, med mindre andet er nævnt.</p> <p>Møbler – Jan Nielsen, Vita Fischer samt kirketjenere. Steen indkalder til mødet.</p> <p>Service – Søren Waage samt kirketjenere</p> <p>AV-udstyr – Allan Hvid Olsen og Stephen Larsen</p> <p>Musikinstrumenter – Allan Hvid Olsen, Jytte Lundbak, Marianne Joensen</p> <p>Indretning af Kapellan-bolig og kloster – Flemming Christensen, Søren Waage, Hanne Mejlhede, Tina Skov Lerche.</p>
<p><b><u>Pkt. 60 (B)</u></b></p> <p>Godkendelse af årsregnskab 2016.</p> <p>Skt. Nikolai Sogns Menighedsråd, CVR-nr. 42668613, Regnskab 2016, afleveret 14-03-2017 21:15</p>	<p><b><u>Ad pkt. 60.</u></b></p> <p>Bilag 3b. Regnskabet blev gennemgået og godkendt af menighedsrådet.</p>
<p><b><u>Pkt. 61 (B)</u></b></p> <p>Det indstilles, at menighedsrådet vedtager, at Skt. Nikolai sogn på Fælleskrematoriets interessentskabsmøde 25. april</p>	<p><b><u>Ad pkt. 61.</u></b></p> <p>Der var afstemning om forslaget.</p>

<p>stiller forslag om, at der sker en opfølgning på den aftalte evalueringsmodel.</p> <p>Evalueringsmodellen er aftalt mellem Skt. Nikolai sogn, Holbæk Provsti og Fælleskrematoriets bestyrelsesformand.</p>	<p>1 stemte for 9 stemte imod 5 undlod at stemme</p>
<p><b><u>Pkt. 62 (O)</u></b></p> <p><u>Siden sidst</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Referat fra Fælles forretningsudvalg</li> <li>• Folkekirken og integrationsuddannelse</li> <li>• Henvendelse fra Støtteforeningen for Danmarks Kirkelige Mediecenter om støtte</li> <li>• Menighedsmøde 6. april samt spørgerunde ved børnekirke den 21. marts</li> </ul>	<p><b><u>Ad pkt. 62.</u></b></p> <p>Bilag 4 Bilag 5</p> <p>Vita Fischer, Jan Nielsen, Vilmer Thorsen, Birgitte Steen og Jørgen Engelsen deltager. Allan Hvid Olsen sørger for at der ligger et spørgeskema, der kan anvendes.</p>
<p><b><u>Pkt. 63 (O)</u></b></p> <p><u>Referater fra stående udvalg.</u></p> <p>Referaterne forudsættes læst på forhånd, og drøftelsen koncentrerer sig om spørgsmål til de udsendte referater.</p>	<p><b><u>Ad pkt. 63.</u></b></p> <p>Aktivitetsudvalget (Bilag 6) – Birgitte Steen spurgte til muligheden for at holde en reformationsgudstjeneste, som Mikkel Vale holder, eventuelt på en søndag. Emnet tages op på næste møde i aktivitetsudvalget.</p> <p>Kirkegårdsudvalg (Bilag 7) – forslag til ændring af kirkegårdsvedtægten tages op på næste menighedsrådsmøde.</p>
<p><b><u>Pkt. 64 (O)</u></b></p> <p><b>Nyt fra kassereren</b></p> <p><b>Nyt fra kirkeværgen</b></p> <p><b>Nyt fra kontaktpersonen</b></p>	<p><b><u>Ad pkt. 64.</u></b></p> <p>Intet at bemærke</p> <p>Der er bestilt nye lamper til kirken, som også skal anvendes på sognehuset. Der bliver malet på kontorgangen på Margrethe-Kapellet. Fortsat renovering af kampestensmur på Nikolai igangsættes 18. april.</p> <p>Intet at bemærke</p>

<p><b>Nyt fra medarbejderrepræsentanten</b></p> <p><b>Nyt fra administrationschefen</b></p>	<p>Intet at bemærke</p> <p>Vi har pt. 2 virksomhedspraktikanter på henholdsvis kirkekontor og kirkegården, samt en tredje på vej på kirkegårds-kontoret.</p>
<p><b><u>Pkt. 65 (O)</u></b></p> <p>Orientering fra præsterne</p>	<p><b><u>Ad pkt. 65.</u></b></p> <p>Nana Schiøtt Hansen havde sendt denne skriftlige orientering om sogneindsamlingen - søndag d.12. marts havde vi over 120 indsamlere på gaden for Skt. Nikolai og Tveje Merløse. De samlede 43.140 kr. ind. Sidste år samlede vi 22.263 kr. ind. I Holbæk provsti samlede i 131.576 kr. ind og sidste år var tallet 98.183.</p> <p>Skt. Nikolai fik dækket 86 % af ruterne og Tveje Merløse 50 % af ruterne. Vi fik dækket en del ruter, da Odsherred Efterskole kom med 67 elever og tog en del ruter. De samlede 14.792 kr. ind.</p> <p>Mobilpay kan ikke ses på vores beløb. Sidste år blev der samlet 900.000 kr. ind på mobilpay og det var første år, hvor man kunne indbetale på mobilpay i hele landet.</p> <p>Sidste år kom 600.000 kom ind på girokort. Vi kender ikke beløbene for i år.</p> <p>Tak til de to damer, der lavede kaffe og sandwich. Tak til Tveje Merløse for samarbejdet. Tak til de menighedsrådsmedlemmer, der hjalp til med indsamlingen. Tak til Sparekassen Sjælland for at holde åbent. Tak til AI for at holde styr på tropperne i sparekassen.</p>
<p><b><u>Pkt. 66 (O)</u></b></p> <p><u>Eventuelt.</u></p>	<p><b><u>Ad pkt. 66.</u></b></p> <p>Der er stadig mulighed for at tilmelde sig til stiftsdagen lørdag den 25. marts. Henvendelse til Steen senest torsdag den 16. marts.</p>

<p><b>Kommende menighedsrådsmøder 2017:</b></p> <p><b>Med venlig hilsen Ove Madsen</b></p>	<p>Menighedsrådsmøder afholdes anden tirsdag i hver måned kl. 19.00 i klosterets store mødesal: 18/4, 9/5, 13/6, 15/8, 12/9, 10/10, 14/11.</p>
<p><b>Kommende dagsordenspunkter:</b></p> <p><b>Underskrifter:</b></p> <p><i>[Handwritten signatures and names in blue ink:]</i>      Steffen Jensen      Mikkel Ege      Pallej Sørensen      Bille      Søren Beierholm      Jan Arild Nielsen      Ove Madsen</p>	<p><i>[Handwritten signatures and names in blue ink:]</i>      Vilmer Thorsen      Palle Sørensen      Jimi Møgelhede      Kristine Hoffing      [Signature]</p>